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   Protokoll 10 
   Sammanträdesdag 
   2016-12-02   Blad 1- 5 
 
      §§  132 - 148 

 
 
STYRELSESAMMANTRÄDE 
 

Plats:  Senioren,  Hässleholm 

Närvarande: 

Ordförande    Lena Grevesmϋhl Råvik  

Ledamöter 
  Lena Kvist 
  Krister Persson 
  Kjell Håkansson 

Hans Danielsson  
Judith Olsson  
Margareta Svensson 
Dan Persson 
Gunilla Steen 

  Bengt Löfqvist 
 
  
 

§  132  Sammanträdet öppnas  
   
Ordföranden hälsade styrelsen välkommen till sammanträdet. 
 
 

§  133  Information åtgärdsplan m.m. 
Stig Åkesson, ombud i samorganisationen, informerade om en överläggning med 
kommunen  avseende genomförandet av  bl.a.  Åtgärdsplanen  
 
Följande punkter togs upp för diskussion med kommunen: 

- Utarbetande av bostadsförsörjningsprogram i kommunen  
- Utökning av ägardirektiven till  kommunens  allmännyttiga 

bostadsföretag Hesslehem om  krav på ökade  
tillgänglighetsinsatser i bostadsbeståndet. 

- Kontakter bör  ske inom det privatägda bostadsbeståndet 
som har   begränsad tillgänglighet i bostadsbeståndet. 
Generellt föreligger ett lågt  intresse för nyproduktion av 
äldrebostäder . 
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- Bygg- gemenskaper  bör skapas i kommunens olika orter  
efter initiativ av   exempelvis SPF-föreningar eller vid 
bildandet av ekonomiska föreningar. 

- Planberedskapen för bostadsbyggande måste påskyndas. 
- Fallolyckorna utgör ett stort problem. En arbetsgrupp har 

bildats. 
- Diskuterades behovet av äldrebostäder i kommunen mot 

bakgrund av att vi kommer att bli fler kommunmedlemmar 
över 65 år. Behovet av äldrebostäder  i kommunen bedöms 
uppgå till 16000 bostäder under en  15 års period. 

 
Samorganisationens framtida uppgift kommer att bestå i en fortlöpande uppföljning av 
kommunens insatser inom äldrefrågorna och att samorganisationen kommer att 
förbereda fortsatta opinionsinsatser i synnerhet under år  2017 inför det kommunala  
valet 2018. 
 
Ordföranden tackade Stig Åkesson för informationen. 
 
Styrelsen beslöt 

att ta informationen till protokollet. 
   
 
 

§ 134 Information från valberedningen 
 

Ingalill Hall  informerade om valberedningens arbete  inför kommande årsmöte.  
Valberedningen har fått ett genomgående positivt svar från föreningens medlemmar  om 
tips på funktionärer . 
 
Ordföranden tackade Ingalill Hall för informationen. 
 
Styrelsen beslöt  
 att ta  informationen till protokollet. 
 
 
§ 135 Godkännande av dagordning 
 
Dagordningen godkändes efter komplettering 
 
 
§  136 Justerare 
 
Judith Olsson  utses att jämte ordföranden justera dagens protokoll. 
 
 
 
§ 137    Justering av föregående styrelseprotokoll. 
 
Styrelsen beslöt att godkänna protokollet av  2016-11-04 . 
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§  138  Ordföranden informerar 
 

Förberedelserna inför årsmötet pågår och att 
arbetsfördelningen reviderats med tider m.m. /bilaga 1./
  
Dokumentet  över föreningens Mål och Riktlinjer  2017-2018  
undertecknas av styrelsens ledamöter och redovisas inför 
årsmötet . 

   
 
§  139  Ekonomi 
 

Lena Kvist informerade om föreningens ekonomiska situation per  2016-
11-30 . /bilaga 2/ 
PR-gruppens resultat  har under året gett  ett positivt netto.  Redovisas 
separat i /bilaga 2/ 
 
Judith Olsson fick i uppdrag att se över telekostnaderna inför kommande år. 
 
Styrelsen beslöt  
 
       att ta informationen till protokollet. 

 
 
 
§  140  Information från Friskvårdsgruppen 
 
 
Upptogs det bordlagda ärendet från den 4 november om förslaget till avgifter för de 
olika friskvårdsverksamheterna inför vårterminen år 2017. 
 
Styrelsen beslöt  
 

att inget ha att erinra mot föreslagna  avgifter  för respektive 
friskvårsverksamhet 
samt  
att uppdra åt  friskvårdsgruppen att fastställa avgifterna inom angiven 
budgetram för verksamheten. 

 
 
 

§  141  Information om  medlemsregisteringen som genomförs i distriktets regi 
  

Margareta Svensson och Judith Olsson informerade om Vuxenskolans kurs i 
Tyringe inför övergången till ett nytt medlemsregistersystem i föreningen.  

 
Styrelsen beslöt  
  
 att ta informationen till protokollet. 
 
 



 
 

4 
 

 

§  142  Samorganisationen 
  

Diskuterades frågan om att överlämna en motion till SPF:s2 
Samorganisation i Hässleholms kommun i syfte att utveckla 
samorganisationens arbete. 

 
Styrelsens beslöt 
 

att upp dra åt ordföranden och sekreteraren att utforma en motion till 
samorganisationens årsmöte 2017 som utsändes till styrelsens ledamöter 
för synpunkter. 
 
att efter inkomna synpunkter uppdra åt ordföranden och sekreteraren att  
underteckna och översända motionen till samorganisationen. 

 
 
 
§ 143    Parkeringssituationen för hemtjänstpersonalen i kommunen 
 
Styrelsen beslöt  
 

att bordlägga frågan. 
 

 
 
§  144    Rapport från kontaktpersoner 
 

Hans Danielsson informerade om  Seniorens  valberedning som arbetar 
med att finna ledamöter till Seniorens styrelse. 

 
 
 
§  145  Information från Samorganisationen  och KPR 
  
 Ingen information fanns att rapportera. 
 
 
 
§  146  Övriga frågor 
 

Ordföranden meddelade att föreningen erbjudits gratis ett antal halkskydd från  

Apoteket Linnè i Hässleholm. Halkskydden  doneras till medlemmarna.  

 
Ordföranden meddelade att slutarbetet pågår med en  sammanställning av 
bankernas syn på kontanthanteringen.  Ärendet bordläggs till kommande 
möte. 
 
Valberedningen påtalade att två personer behöver utses av årsmötet till 
2017 års valberedning. Frågan bordlägges. 
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Gunilla Steen informerade att  Väntjänsten  på Senioren som är under 
kommunens ledning riskerar att upphöra och bör uppmärksammas av 
styrelsen. 

 
 

 
§  147  Nästa sammanträde 

 
Nästa sammanträde avhålles den 13 januari  2017  kl 09:00 – 11.00  i 
Seniorens lokaler .  

  
 
  

§ 148  Sammanträdet avslutas  
 

Ordföranden förklarade sammanträdet avslutat och tackade för det gångna 
årets arbete. 
 
Vi önskade varandra  en God Jul och Gott Nytt År . 

 
 
Vid protokollet:   Justeras: 
 
 
Bengt Löfqvist   Lena Grevesmϋhl Råvik 
 
 
    Judith Olsson 
 
     
 
 

 
 
 
 
 

 

 
 
  
 
 
 
       
     


